



Community Newsletter



Welcome to our first newsletter of 2023 - below you will find an update from the UWC National Committee of Canada (UWC NCC). Happy to be back in your inbox today with some great news!

UWC Canada Selections for Fall 2023 are nearly complete!

After months of reading applications, online selection activities, and interviews, we are now in the midst of completing the "Nominations and Matching Stage". Huge shout out to our incredible network of UWC Regional Chapter Selection Volunteers (over 100!) for their energy, engagement, thoughtfulness, and dedication to selecting the next generation of UWCers from Canada. We couldn't do this without you! 🙌 🙌

UWC NCC Board Update

Please join the UWC NCC Board of Directors in welcoming Gurveen Chadha (she/her) UWC Mahindra graduate and Alastair Foreman (he/him) UWC SEA graduate, our newest Board members on the team!



Gurveen recently attended the [Banff Centre Mountain Film Festival](#) (it was in Montreal last month). A film festival with adventure style movies selected via submission competition; they all involve some sort of outdoor sport, they take place around the world, and some of them have educational components (like cleaning up hiking trails in Nepal during the pandemic or providing avalanche awareness). [Watch →](#)

Alastair has been a member of the Alpine Club of Canada for decades. It has a very active BC section (and others across the country) that runs trips and activities at all levels for anyone interested in being active in the mountains and connecting with the mountaineering community. [Join →](#)

Get to know all our Board members [here!](#)

Meet Naqib Sarwary - our new UWC NCC Fundraising Coordinator!

Naqib is helping the NCC develop fundraising programs, campaigns, plans for donor acquisition, engagement, and stewardship. Naqib believes passionately that peace is a fundamental precondition for human progress and therefore UWC's mission is now more important in all corners of the world than ever. Join us in welcoming Naqib to the UWC NCC, we are so grateful



for his expertise, support, and guidance!

Learn more about Naqib on our [website](#).

The UWC NCC is hiring!

We are looking for someone who is passionate about diversity, understanding of differences, supporting students and alumni on their UWC journeys and developing sustainable operational processes and systems. If you're interested in working with us, or know someone great who might be interested, check out the job posting for the Operations and Engagement Coordinator [here!](#)

UWC Canada Volunteer Recognition 2023

Did you get to work or engage with a UWC Canada affiliated volunteer this year? If you would like to recognize them for their work, please share [here!](#) Content may be used for a virtual shout-out in our quarterly newsletters, on social media, or even our website! Thanks in advance!

UWC NCC Fundraising Updates

Dare2Dream Scholarship Opportunity with UWC Dilijan

We want to send a huge thank you to those who donated towards the Dare to Dream scholarship in response to Jamie's letter last month! We are pleased to share that we were able to fundraise 50% of what we need to confirm this scholarship for a student from Canada with full financial need to attend UWC Dilijan this Fall. We still have time to reach this goal - please [help us](#) get there by making a donation today

Donate Here

New ways you can donate to the UWC NCC!

In addition to monthly and one time donations, you can choose to give through your employer matching donation programs, leave a legacy donation, host an event for the National Committee, donate stock and securities, give gifts of crypto, and use third party platforms like Canada Helps, United Way, and Benevity to make donations. We want to make it easier for you to support UWC's mission. [Learn more at our website here.](#)

At this time, UWCC NCC is able to direct donations entirely to scholarships, thanks to the support of our founding donor, as well as Pearson College UWC and the UWC International Office, who help us cover our admin expenses. Furthermore, your donations are tax-deductible!

We appreciate all the ways you continue to support UWC's mission and help us send more deserving Canadians to UWC.

UWC NCC Merchandise Store

The UWC NCC launched an online merchandise store late last year. We are pleased by all the support and enthusiasm we have received thus far! All proceeds from the UWC NCC Merchandise Store goes towards funding UWC NCC scholarships for Canadian students.

We hope those of you who have purchased your UWC branded items have been enjoying them. Don't forget to tag us or share with us your pictures rocking the Merch Store items on social media! [Shop →](#)



Looking for some UWC Canada Swag?

UWC Movement News: Next Heads of Schools

UWC is delighted to announce the arrival of several new Heads of school to our campuses. [Back in December](#), the UWC International Office shared that there are five new

Heads joining Pearson College UWC, Waterford Kamhlaba UWCSA, UWC Dilijan, UWC ISAK Japan and UWC Red Cross Nordic. Now we can also “introduce” you to the incoming Li Po Chun UWC head, Spencer A. Fowler. Spencer is currently the Deputy Head and Vice President for Education and Learning at Pearson College UWC. He will take over from current Principal Dr Arnett Edwards from 1 August 2023.

What are our recent UWC NCC alumni up to?



The Canadian Federation of Medical Students' (CFMS) topic for the 2022 CFMS Day of Action on Parliament Hill on November 14th, 2022 was Decriminalization of Opioids. At least 3 UWC alumni were present and advocating for Opioid Decriminalization on Parliament Hill.

Pictured is (left to right) Donovan Cassidy Nolan (UWC-RBC 2015-2017), Odessa Grimard (PCUWC Year 42) and Marika Schenkels (PCUWC Year 44).



Last summer Lucy, (UWC ISAK'20 [JJP](#)) worked in Scotland as a Teaching Assistant for the '[Global Citizens Initiative](#)', a program she discovered during UWC. After being a TA, she ventured to Edinburgh to explore Scotland on her own—her first solo trip! 5 years ago when Lucy applied to UWC, she never imagined how far it would take her. It feels like the world has opened up. The GCI offers many programs for students and educators, we encourage you to check them out, as they align so closely with the UWC mission!

Are you a recent alum? Want to be featured in the next newsletter? [Email us](#) a photo and caption, and we will make it happen!

Spotlight on current UWC students





On January 30, Mr. Shelby Davis and his wife made a visit to UWC East Africa Arusha Campus and Olivia (BC, Canada) was selected to give them a tour of the school. Olivia shared that the Davis couple were very nice and it was wonderful to meet them and hear their stories and advice! Learn more about the [Davis United World Scholars Program here](#).



Declan (Canada) recently had the opportunity to visit the Jigokudani snow monkey park, covered with snow almost one-third of the year, home to Japan's famous hot-spring-bathing

snow monkeys! Less than 2 hours away from UWC ISAK Japan's campus, students got to hike in and take pictures of the monkeys while they bathed in the hot springs!



Congratulations to Indra (QC, Canada) who was elected Head of Wellbeing on the UWC Thailand Student Council Assembly for 2023. We know Indra will work towards making student voices heard and represented in the school community.

Are you a current UWC student? Want to be featured in the next newsletter? Email us a photo and caption, and we will make it happen!

Summer opportunities for students!

We are highlighting an exciting opportunity to travel to East Africa with a team from Pearson College UWC with the KULE Foundation International (KULE). KULE is a non-profit organization (NGO) that brings together volunteers from around the world to make a difference in the rural communities of Kenya and Uganda. Through partnerships, both local and international, KULE seeks to improve the lives of people in these places by tackling issues of poverty, inadequate access to education, health, and the overall quality of living.

During the summer, members of the team travel to East Africa to serve the local communities. Presently, at UWC Pearson College, the team that will travel this summer meets once a week as part of the CAS

(Creativity, Activity, Service) program, where they brainstorm fundraising ideas, engage in discussion, connect with students through a Pen-Pal project, and much more.

Previous participants, both local and foreign, have found the experience positively transformative. KULE leadership therefore invites interested students/teachers to join us any time of the year. More details can be found on <https://kulefoundation.com> Registration for the KULE Summer 2023 programs closes next month.

You are welcome to apply as an individual as well as a group. If you can't join the KULE team for their upcoming trip, you can buy a cookbook!

Thanks for reading and enjoy the rest of your week!



Did you enjoy this newsletter? Want to be highlighted in the next one? Let us know by emailing us at nationalcommittee@pearsoncollege.ca

LOVE UWC?



Share



Website



Follow



Follow



E-mail

Support

If you need any help or have any questions you can reach us by email at nationalcommittee@pearsoncollege.ca

The office for the UWC National Committee of Canada is located at Canada's UWC, Lester B. Pearson College of the Pacific on the shores of Pedder Bay on Vancouver Island, BC. Located on the unceded territory of the Sc'ianew (Beecher Bay) First Nation.

The mailing address for the office is:

UWC NCC
650 Pearson College Drive
Victoria B.C.
Canada V9C 4H7

No longer want to receive our emails? [UNSUBSCRIBE HERE.](#)



Community Newsletter



Bienvenue dans notre premier bulletin d'information de l'année 2023 - vous trouverez ci-dessous une mise à jour du Comité national du Canada UWC (CNC-UWC). Nous sommes heureux de nous retrouver dans votre boîte courriel avec des nouvelles excitantes!

Les sélections de UWC Canada pour l'automne 2023 sont presque complétées!

Après des mois de lecture de candidatures, d'activités de sélection en ligne et d'entrevues, nous sommes maintenant sur le point de terminer l'étape "des nominations et du jumelage". Un grand coup de chapeau à notre incroyable réseau de bénévoles de sélection UWC (plus de 100!) pour leur énergie, leur engagement, leur réflexion et leur dévouement à la sélection de la prochaine génération de membres de la communauté UWC du Canada.

Nous ne pourrions pas faire cela sans vous! ☐ ☐

Reconnaissance de bénévolat 2023 de UWC Canada

Avez-vous eu l'occasion de travailler avec ou de côtoyer un bénévole affilié à UWC Canada cette année? Si vous souhaitez lui rendre hommage pour son travail, veuillez le partager avec nous [ici](#). Le contenu peut être utilisé pour une mention virtuelle dans nos bulletins trimestriels, sur les médias sociaux ou même sur notre site Web! Merci à l'avance!

Mise à jour du conseil d'administration du CNC-UWC:

Veuillez souhaiter la bienvenue à Gurveen Chadha (elle), une ancienne de UWC Mahindra, et à Alastair Foreman (il lui), un ancien de UWC SEA, qui sont les nouveaux membres du conseil d'administration du CNC-UWC!



Gurveen a récemment assisté au [Banff Centre Mountain Film Festival](#) (qui s'est tenu à Montréal le mois dernier). Il s'agit d'un festival de films d'aventure sélectionnés à la suite d'une compétition. Tous les films impliquent une forme de sport de plein air, ils se déroulent dans le monde entier et certains ont une dimension éducative (comme le nettoyage des sentiers de randonnée au Népal pendant la pandémie ou la sensibilisation aux avalanches). [Regardez ici →](#)

Alastair est membre du Club Alpin du Canada depuis des décennies. Le chapitre de la Colombie-Britannique (comme d'autres sections dans tout le pays) est très active et organise des excursions et des activités à tous les niveaux pour tous ceux qui souhaitent être actifs en montagne et entrer en contact avec la communauté des alpinistes. [Rejoindre le groupe →](#)

Apprenez à connaître tous les membres du conseil d'administration [par ici!](#)

Rencontrez Naqib Sarwary - notre nouveau coordonnateur des campagnes de financement pour le CNC-UWC

Naqib aide le CNC-UWC à développer des programmes de collecte de fonds, des campagnes, des plans d'acquisition et de gestion de donateurs, et d'engagement avec ces derniers. Naqib croit passionnément que la paix est une condition préalable fondamentale pour le progrès humain et que, par conséquent, la mission des UWC est aujourd'hui plus importante que jamais dans tous les coins du monde. Rejoignez-nous pour accueillir



Naqib au sein du CNC-UWC, nous sommes très reconnaissants de son expertise, de son soutien et de ses conseils! Pour en savoir plus sur Naqib, [cliquez ici](#).

Le CNC-UWC embauche!

Nous sommes à la recherche d'une personne passionnée par la diversité, la compréhension des différences, l'accompagnement des étudiants et des anciens dans leur parcours UWC et le développement de processus et de systèmes opérationnels durables. Si vous souhaitez travailler avec nous, ou si vous connaissez quelqu'un de génial qui pourrait être intéressé, consultez l'offre d'emploi pour le coordinateur des opérations et de l'engagement [par ici!](#)

Mise à jour de la collecte de fonds du CNC-UWC

Opportunité d'une bourse "Dare2Dream" avec UWC Dilijan

Nous tenons à remercier chaleureusement tous ceux qui ont fait un don pour la bourse "Dare to Dream" (Oser Rêver) en réponse à la lettre de Jamie du mois dernier! Nous sommes heureux de vous annoncer que nous avons réussi à collecter 50% de la somme nécessaire pour confirmer cette bourse pour un étudiant du Canada ayant des besoins financiers importants et qui fréquentera le UWC Dilijan cet automne. Nous avons encore le temps d'atteindre cet objectif - [aidez-nous à y parvenir en faisant un don aujourd'hui](#).

Aidez-nous

De nouvelles façons de faire des dons au CNC-UWC!

En plus des dons mensuels et ponctuels, vous pouvez choisir de donner par le biais des programmes de dons jumelés de votre employeur, de laisser un don en héritage, d'organiser un événement pour le Comité national, de donner des actions et des titres, de faire des dons de crypto-monnaie et d'utiliser des plateformes tierces comme Canada Helps, Centraide et Benevity pour faire des dons. Nous souhaitons qu'il soit plus facile pour vous de soutenir la mission des UWC. [Pour en savoir plus, consultez notre site web ici](#).

À l'heure actuelle, le CNC-UWC est en mesure de consacrer l'intégralité de ses dons aux bourses d'études, grâce au soutien de notre donateur fondateur, ainsi que du Collège

Pearson et de l'Organisation internationale des UWC, qui nous aident à couvrir nos frais d'administration. De plus, vos dons sont déductibles d'impôts!

Nous apprécions toutes les façons dont vous continuez à soutenir la mission des UWC et à nous aider à envoyer plus de Canadiens méritants à un UWC.

Cherchez des UWC Canada Swag?

Boutique de produits dérivés du CNC-UWC

Le CNC-UWC a lancé une boutique de produits en ligne à la fin de l'année dernière. Nous sommes ravis du soutien et de l'enthousiasme que nous avons reçus jusqu'à présent! Tous les profits de la boutique de marchandises du CNC-UWC servent à financer les bourses d'études du CNC-UWC pour les étudiants canadiens.

Nous espérons que ceux d'entre vous qui ont acheté des articles de marque UWC les ont appréciés. N'oubliez pas de nous "taguer" ou de partager avec nous vos photos des articles de la boutique sur les médias sociaux! [Magasinez ici →](#)



Nouvelles du mouvement UWC: Les prochains directeurs d'écoles

La communauté UWC est ravie d'annoncer l'arrivée de plusieurs nouveaux directeurs d'établissements sur nos campus. En décembre, le bureau international des UWC a annoncé que cinq nouveaux directeurs rejoindraient Pearson College UWC, Waterford Kamhlaba UWCSA, UWC Dilijan, UWC ISAK Japan et UWC Red Cross Nordic. Nous pouvons maintenant vous présenter le nouveau directeur de UWC Li Po Chun, Spencer A. Fowler. Spencer est actuellement directeur adjoint et vice-président pour l'éducation et l'apprentissage au Pearson College UWC. Il succédera à l'actuel directeur, le Dr Arnett Edwards, à partir du 1er août 2023.

Que font nos récents diplômés du CNC-UWC?

La Fédération des étudiants et des étudiantes en médecine du Canada (FEMC) a choisi comme thème de sa journée d'action 2022 sur la Colline du Parlement, le 14 novembre 2022, la décriminalisation des opioïdes. Au moins trois



anciens étudiants des UWC étaient présents et ont défendu la décriminalisation des opioïdes sur la Colline du Parlement.

De gauche à droite, Donovan Cassidy Nolan (UWC-RBC 2015-2017), Odessa Grimard (PCUWC année 42) et Marika Schenkels (PCUWC année 44).



L'été dernier, Lucy (UWC ISAK'20 [JIP](#)) a travaillé en Écosse en tant qu'assistante pédagogique pour la "[Global Citizens Initiative](#)", un programme qu'elle a découvert pendant son temps au UWC. ¶ Après avoir été assistante pédagogique, elle s'est aventurée à Édimbourg pour explorer l'Écosse par ses propres moyens - son premier voyage en solo! ¶ Il y a cinq ans, lorsque Lucy s'est inscrite à un UWC, elle n'aurait jamais imaginé jusqu'où cela l'amènerait. C'est comme si le monde s'était ouvert à elle. ¶ Le GCI offre de nombreux programmes pour les étudiants et les éducateurs, nous vous encourageons à les consulter, car ils sont en parfaite adéquation avec la mission des UWC!

Vous êtes un ancien étudiant? Vous voulez figurer dans la prochaine lettre d'information? Envoyez-nous une photo et une légende par courriel, et nous ferons en sorte que cela se produise!

Pleins feux sur les étudiants UWC actuels





Le 30 janvier dernier, M. Shelby Davis et son épouse ont visité le campus d'Arusha du UWC East Africa et Olivia (Colombie-Britannique, Canada) a été choisie pour leur faire visiter l'école. Olivia a indiqué que le couple Davis était très sympathique et que c'était merveilleux de les rencontrer et d'entendre leurs histoires et leurs conseils! Pour en savoir plus sur le programme Davis United World Scholars, cliquez sur le lien
ici: <https://www.davisuwcscholars.org/>



Declan (Canada) a récemment eu l'occasion de visiter le parc des singes des neiges de Jigokudani, couvert de neige presque un tiers de l'année, où vivent les célèbres singes des neiges qui se baignent dans des sources chaudes au Japon! À moins de deux heures du

campus japonais de UWC ISAK, les étudiants ont pu faire de la randonnée et prendre des photos des singes pendant qu'ils se baignaient dans les sources d'eau chaude!



Félicitations à Indra (Québec, Canada) qui a été élue responsable du bien-être à l'Assemblée du Conseil des étudiants de UWC Thaïlande pour 2023. Nous savons qu'Indra s'efforcera de faire entendre les voix des étudiants et de les représenter au sein de la communauté scolaire.

Êtes-vous un étudiant actuel d'un UWC? Vous voulez figurer dans la prochaine lettre d'information? Envoyez-nous par courriel une photo et une légende, et nous ferons en sorte que cela se produise!

Des opportunités pour l'été pour étudiants

Nous mettons en lumière une opportunité passionnante de voyager en Afrique de l'Est avec une équipe de Pearson College UWC avec la Fondation KULE International (KULE). KULE est une organisation à but non lucratif (ONG) qui rassemble des bénévoles du monde entier pour faire la différence dans les communautés rurales du Kenya et de l'Ouganda. Grâce à des partenariats locaux et internationaux, KULE cherche à améliorer la vie des habitants de ces régions en s'attaquant aux problèmes de la pauvreté, de l'accès insuffisant à l'éducation, de la santé et de la qualité de vie en général.

Pendant l'été, les membres de l'équipe se rendent en Afrique de l'Est pour servir les communautés locales. Actuellement, au UWC Pearson College, l'équipe qui voyagera cet été se réunit une fois par semaine dans le cadre du programme CAS (Creativity, Activity, Service), où elle réfléchit à des idées de collecte de fonds, participe à des discussions, établit des liens avec des étudiants dans le cadre d'un projet de correspondance, et bien d'autres choses encore.

Les participants précédents, tant locaux qu'étrangers, ont trouvé l'expérience positivement transformatrice.

La direction de KULE invite donc les étudiants/enseignants intéressés à se joindre à elle à tout moment de l'année. Plus de détails sont disponibles sur <https://kulefoundation.com>. Les inscriptions pour les programmes KULE de l'été 2023 se terminent le mois prochain. Vous pouvez vous inscrire en tant qu'individu ou en tant que groupe. Si vous ne pouvez pas rejoindre l'équipe KULE pour leur prochain voyage, vous pouvez vous procurer un livre de cuisine!

Merci de nous lire et profitez du reste de votre semaine!



Vous avez apprécié cette lettre d'information? Vous voulez être mis en avant dans la prochaine? Faites-le nous savoir en nous envoyant un courriel à nationalcommittee@pearsoncollege.ca

Vous aimez les UWC?



Rejoignez



Website



Suivez-nous



Suivez-nous



E-mail

Soutien

Si vous avez besoin d'aide ou avez des questions, vous pouvez nous rejoindre par courriel à nationalcommittee@pearsoncollege.ca

Le bureau du Comité national du Canada UWC est situé au Lester B. Pearson College of the Pacific, le UWC du Canada, sur les rives de Pedder Bay, sur l'Île de Vancouver, en Colombie-Britannique, sur le territoire non-cédé de la Première nation Sc'ianew (Beecher Bay).

L'adresse postale du bureau est la suivante:

UWC NCC
650 Pearson College Drive
Victoria B.C.
Canada V9C 4H7

Vous ne désirez plus recevoir nos courriels? [DÉSABONNEZ-VOUS ICI.](#)